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23-16  Godkjenning av møteinnkalling og agenda  
  Vedtak: Godkjent 
 
24-16 Orienteringssaker 

a) Referat fra forrige møte (godkjent på sirkulasjon, referat vedlagt).  
Kommentarer:  
1- Oppussing av studentkjøkken nærmer seg slutten.  
2- Service på avtrekkskap fortsetter, gjelder alle avtrekksskap på FAI. 
3- Tilbakemelding om at ordningen med kildesortering ikke fungerer helt optimalt. 

Enhver kan sende tilbakemelding til kildesortering@uio.no. Kontorsjefen vil også 
kunne ta i mot tilbakemeldinger fra ansatte ved instituttet, og vil da sende en samlet 
tilbakemelding til ansvarlige for ordningen. 

b) Avviksrapportering; to avvik meldt.  
1- En stikkskade i fingeren: student har stukket seg på en ubrukt kanyle. Studenter må 

melde inn via en ansatt, og problemstilling skal tas opp i LAMU-møte på Mat.Nat.  
2- Cryorør som har sprukket ved uttak av celler fra N2-tank.  
HMS-koordinator følger opp begge avvik. 
 

25-16 Verneombud i 2017 
 Det har blitt gjennomført valg av verneombud og varaverneombud ved Seksjon for biovitenskap 

og ved Seksjon for Farmasi ved Farmasøytisk institutt i oktober 2016. Seksjon for farmasøytisk 
kjemi skal gjennomføre valget i midten av november. Resultatene fra valget foreligger, og 
følgende har blitt valgt: 
 
Administrasjonen:   Halvor Aandal 
Seksjon for biovitenskap:  Hilde Nilsen i 4.etg i Gydas vei. 

Mona Gaarder på ZEB. 
Seksjon for farmasi:    Bente Amalie Breiby på FAI. 

Bich Thuy Ha Truong i 4.etg i Gydas vei.  
Seksjon for farmasøytisk kjemi:  Representanter foreligger når valget er gjennomført. 

 



Vedtak: Godkjent. Camilla informerer alle ansatte om hvem som er valgt til verneombud 
for de respektive verneområdene. 
 

26-16  Datablad som skal oversettes til norsk 
Iuliana har laget en foreløpig liste over datablad som må oversettes til norsk, som per d.d. 
inneholder 16 ulike kjemikalier. Det viktigste må være at datablader ligger i Ecoonline, så hvis 
det ikke finnes en norsk versjon så skal den engelske versjonen legges inn. I UiOs prosedyre for 
stoffkartotek står følgende: «Sikkerhetsdatablad skal i utgangspunktet være på norsk, men det 
åpnes for engelske sikkerhetsdatablader kan benyttes for forskningskjemikalier»: 
https://www.uio.no/om/hms/arbeidsmiljo/prosedyrer/stoffkartotek/ 
Vedtak: Godkjent 

 
27-16 Gjennomgang etter vernerunde 2016 

Instituttleder og kontorsjef har gjennomgått vernerunderapporten fra FAI med EA. Feil og 
mangler som f.eks. defekte persienner eller lyspærer bør meldes fortløpende av hver enkelt via 
EA sitt nye meldesystem på nett: https://www.uio.no/tjenester/eiendom/send-
melding/index.html. Avventer innkjøp av kontorstoler til regnskap fra oktober foreligger, men 
planlegger å kjøpe inn 10-15 nye stoler i desember 2016 for å bytte ut de aller dårligste. 

 Vedtak: Godkjent  
 
28-16 Innkjøp av nytt kjemikalieskap  

Det er bestilt 5 nye kjemikalieskap som skal til Legemiddelkjemi, og de er ventet levert om en 
uke. GK kontaktes for montering av disse. Rydding ut av de gamle skapene må organiseres. 
Vedtak: Godkjent 

 
29-16 Ny sammensetning av LAMU i 2017 

Det har vært valg av Arbeidstakerrepresentanter i LAMU for 2017. De fleste sittende 
representantene ble spurt om de ville sitte en periode til, og det bekreftet de med noen endringer; 
Bente Amalie Breiby som vara for Iuliana Johansen, og Ewa Jaroszewicz som fast representant 
og Suthajini Yogarajah som vara. Det ble sent e-post til alle ansatte med de foreslåtte 
kandidatene, og med spørsmål om noen andre ønsket å sitte i LAMU. Ingen responderte på det, 
og de foreslåtte ble dermed ansett som valgt. Arbeidsgiverrepresentanter har blitt pekt ut av leder 
for en ny periode. 
Vedtak: Godkjent 

 
30-16 Tjenester fra BHT i 2017 

Instituttleder, kontorsjef og HMS-koordinator har vært i møte med BHT der bestillinger fra 2016 
ble gått gjennom. Endelig bestilling er ikke klar, og ønsker for 2017 ble endret noe i forhold til 
listen fra 2016. Bestilling vil bli send til BHT via ePhorte. 
Kommentar:  Venter endelig bestilling fra BHT 

 
31-16  Eventuelt 

Det er mottatt en klage vedrørende søppel i 054/055 etter et studentarrangement. Studentene har 
fått advarsel, med info om at det må heretter ryddes bedre etter slike arrangement. Ansatte må 
også påse at all mat og annen søppel er fjernet/kastet og at det er ryddet etter 
ansattarrangementer. 
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